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پـــس از اتفاقاتـــی کـــه در پاییـــز ســـال گذشـــته روی داد و ســـبب تعطیلی کامل 
اجراهای زنده موســـیقی شـــد، از اوایل بهمن ماه سال گذشته، جریان کنسرت، 
حضوری بی وقفه و حتی رکوردشکن را تجربه کرد. جریانی که از اوایل بهمن ماه 
، پرشـــتاب به راه خود ادامه داده است. اجرای  ســـال گذشـــته آغاز شد و تا امروز
کنســـرت های موســـیقی از حیثیتی استراتژیک برخوردار شد که با هماهنگی و 
همکاری نهادهای مختلف، خواننده ها به روی اســـتیج رفتند تا به زعم خود، 
سرانه نشاط اجتماعی را بالا برده و جامعه را از خمودگی و نگرانی چندین ماهه 
نجـــات دهنـــد. از آن روز تـــا بـــه حال، این جریان بی وقفه بـــه راه خود ادامه داده و 
، ۱۰۰۰ نوبت کنســـرت در سراســـر  کار حتی به جایی رســـیده که طی ۵۰ روز اخیر
کشور اجرا شده که یک رکورد بسیارخوب محسوب می شود. در میان این همه 
خبر خوب و امیدبخش در حوزه موسیقی و مخصوصا کنسرت، خبر تعطیلی 
کنسرت علیرضا قربانی موجی از ناراحتی و نگرانی را در میان موسیقی دوستان 
به وجود آورد. پس از یک ســـال همراهی و دلگرمی مســـئولان، حالا خبر کنســـل 
شدن اجرای زنده خواننده ای چون علیرضا قربانی تا این اندازه در افکارعمومی 
 ، تاثیرگذار بوده و به ســـوژه ملتهب هفته های اخیر تبدیل شـــده است. این خبر
فارغ از دلایلی که مطرح شد، از آن جهت عجیب به نظر می رسید که علیرضا 
قربانی تور کنسرت های خود را از اواسط اردیبهشت ماه در شهرهای کشور آغاز 
کرد. ســـپس از اواخر خرداد تا اواخر تیرماه، در کاخ ســـعدآباد، اجرای هرشـــبه ای 
را تجربه کرد و به یک رکورد کم سابقه دست یافت. قربانی در ادامه اجراهایی را 
در اروپـــا، کانادا و اســـترالیا برگزار کـــرد و جالب آنکه در تمامی اجراهای داخلی 
و خارجی، مورد اســـتقبال قابل توجه مخاطبان قرار گرفت. قربانی در ادامه این 
رونـــد، قـــرار بـــود طی روزهای ۲۱، ۲۲ و ۲۳ مهرماه در اصفهان به روی صحنه برود 
، اعلام شد که  که ساعاتی پیش از اجرای شب نخست و با وجود دریافت مجوز

این کنسرت در اصفهان برگزار نخواهد شد. 

تعطیلی به علت نوازنده زن؛ باورکردنی نیست
اما باور کنیم

از همان زمان که علیرضا قربانی با انتشار یادداشتی از تعطیلی کنسرت اصفهان 
خبر داد، شائبه هایی مبنی بر تعطیلی اجرای زنده به دلیل حضور نوازنده زن در 
گروه مطرح شد. شائبه ها اگرچه تقریبا با قطعیت مطرح شده و هیچ تکذیبیه ای 
گاهان متوجه خود نمی دید اما کمترکســـی می توانست باور کند که  را از ســـوی آ
چنیـــن بهانـــه ای، دلیلی برای بر هم زدن یک کنســـرت باشـــد، آن هم کنســـرت 
خواننده ای چون علیرضا قربانی که کمترین میزان حواشی را طی سالیان اخیر 
داشـــته و هنرمند مورد وثوق بســـیاری از جریان های فرهنگی و سیاســـی کشـــور 
است. اما امروز که یک ماه از آن اتفاق می گذرد، اظهارنظرهای رسمی مسئولان 
اصفهان و تهران نشان می دهد که دلیل این تعطیلی، حضور نوازنده زن در گروه 
بوده و چنین اتفاقی که می توانست طیب خاطر فراوانی را برای هزاران اصفهانی 
به همراه بیاورد، به دلیل همین مورد عجیب، از دست رفت و گویا امروز که یک 
ماه از آن اتفاق می گذرد نیز هیچ ندامتی در کلام و گفتار تعطیل کنندگان این 

رویداد مشاهده نمی شود. 
در همین ارتباط محمدرضا جان نثاری، معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
اســـتاندار اصفهان در یک نشســـت خبری به تشـــریح دلایل عدم صدور مجور 
کنســـرت علیرضا قربانی در اصفهان علی رغم صدور مجوز ارشـــاد، پرداخت و 
گفت: »بحث اینکه آقای قربانی می خواهد در اصفهان کنسرت اجرا کند، هیچ 
مانع قانونی نداشت مگر یک نکته؛ آن نکته این است که ایشان در تیم نوازندگان 
خود از خانم نوازنده استفاده می کرد. این موضوع اولا هنوز تعریف قانونی ندارد 
و چیز نویی است و حتما باید وزارت ارشاد راجع به این موضوع تصمیم ملی 
بگیرد و ابلاغ کند که آیا اجازه هست این کار را بکنیم یا نه. چون نظرات فقهی 
در قبال این موضوع متفاوت اســـت که آیا زن می تواند تک نواز باشـــد؟ در این 
زمینه نظر فقهی وجود دارد و باید برای آن تکلیف ملی معلوم شده و ابلاغ شود. 
دوم اینکـــه توجـــه کنیـــد که ما باید همه افکار عمومی را در نظر بگیریم، بالاخره 
قشر عظیمی از افکار عمومی ما این موضوع را نمی پسندند. صراحت هم ندارد، 
تعیین تکلیف رســـمی هم درباره این موضوع نشـــده اســـت.« جان نثاری ادامه 
داد: »از آقای قربانی خواهش شـــد به واســـطه اینکه اصفهان وضعیت خاصی 
از لحـــاظ اعتقـــادات مردم دارد )واقعا مردم اینجا اعتقادات خاص خودشـــان 
را دارند( و اینجا را نمی شـــود با جای دیگر مقایســـه کرد، از تک نواز زن استفاده 
نکند. گفتند اینجا مگر چه فرقی می کند و مگر با قانون نیســـت؟ گفتیم چرا. 
شما این را به قانون تبدیل کنید و بعد بگویید قانون با قانون فرقی نمی کند. ما 
نمی توانیم اگر کاری در جایی عرفا انجام شد، بگوییم این قانون است. ممکن 
است جایی هیچ کس، هیچ چیزی نگوید و عرف مردم هم آن را بپذیرند ولی 
در عرف ما پذیرفته نیست. خواهش کردیم از ارشاد که به آقای قربانی بفرمایید 
این نوازندگان در اصفهان حذف شـــوند و ســـپس کنســـرت را برگزار کنید، مثل 
ده ها کنسرت دیگری که در اصفهان برگزار شد و می شود. موضوع جدیدی بود 
گون ابهام داشـــت و باید این مسائل  و این موضوع جدید از لحاظ مســـائل گونا
توســـط وزارت ارشـــاد و دستگاه های دیگری که متولی هستند، تصریح شده و 
حکم آن صادر شود که این چه حکمی دارد. البته ما یک استدلال دیگری هم 
یم. من واقعا خودم مثل شـــما دغدغه این موضوع را داشـــتم و در این رابطه  دار
به حکم مقام معظم رهبری رجوع کردم که طبق نظر ایشان باید ملاحظاتی برای 

آن انجام بگیرد که آیا می شود این کار را انجام داد یا نه.«

درس سوژه دادن به رسانه های معاند خارج نشین
به واسطه سابقه ای که از عدم برگزاری کنسرت در شهر مشهد سراغ داریم، اگر 
این اتفاق در مشهدالرضا رخ می داد و یک مسئول آن شهر چنین اظهارنظری را 
بر زبان می آورد، جای هیچ تعجبی نبود اما اینکه امروز این سخنان از زبان یکی 
از مســـئولان اصفهان جاری می شـــود، حیرت ماجرا را دوچندان کرده است. به 
نظر می رســـد که برخوردهای ســـلیقه ای در حال تسری یافتن در تمام شهرهای 
ایران است. اینکه معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار در بازه کنونی، 
متوجه چنین مورد شرعی و فقهی شده و من باب تذکر جلوی این اجرای زنده 
، هیچ نوازنده زنی در اجرای زنده  گرفته شده، بسیارعجیب است؛ یعنی تا امروز
به روی صحنه نرفته است؟ تقریبا محال به نظر می رسد. مورد مهم دیگر اینکه 
ایشان صراحتا اعلام کرده اند که برگزاری این کنسرت، منع قانونی نداشته است؛ 
آن وقت این مسئول که در استانداری مشغول به کار است، چگونه حکم قانونی 
نهاد هم راســـتای خود را زیر پا گذاشـــته و چون این گونه تشـــخیص داده، جلوی 

این اجرا گرفته شده است؟
آقای معاون سیاســـی، امنیتی و اجتماعی اســـتاندار اصفهان همچنین اعلام 
کرده حضور نوازنده زن در گروه، تعریف قانونی ندارد و چیز نویی است. چگونه 
ممکن است ده ها هزار اجرا در طول سالیان متمادی با حضور نوازندگان زن در 
سراسر ایران برگزار شود و کسی متوجه نبود تعریف قانونی برای چنین اتفاقی نشده 
باشد و حال، ایشان به چنین گوشزدی رسیده باشد؟ چگونه ممکن است این 
، هنرستان موسیقی  صحبت ها از زبان مسئول شهری جاری شود که در آن شهر
دختران سال هاست که فعالیت می کند و فارغ التحصیلان بسیاری هم به جامعه 

هنری کشور تحویل داده است. 
این مســـئول اســـتانی اگر حقیقتا نگران این موضوع اســـت و خود را در مســـاله 
فرهنگ صاحب نظر می داند، آیا نسبت به زیرساخت های موسیقی این شهر 
هم دغدغه مند است. همان گونه که معتقد است بخش عظیمی از افکار عمومی 
نسبت به این مساله نگران است، باید ابتدا متوجه این باشد که بخش مهمی از 
افکار عمومی، سال ها اجرای زنده در سالن های کوچک و فرسوده ای چون تالار 
رودکی و سینما سپاهان را نمی پسندد. همین امروز هم همان بخش افکار عمومی 
اجرای کنسرت در یکی از سالن های پردیس سینمایی سیتی سنتر که اساسا 
مکان تخصصی اجرای کنسرت نیست را نمی پذیرند. این بخش از جامعه که 
ازقضا اندک هم نیست و با یک نظرسنجی ساده تعدادشان مشخص می شود، 
قطعا برخورد سلیقه ای برای لغو کنسرت را نمی پذیرند. چقدر خوب است حالا 
که صحبت از موارد غیرقانونی به یک موضوع بزرگ باز شده، متخصصان کشوری 
در مورد آن تصمیم گیری کنند که یک فرد استانی اینچنین روان اجتماعی جامعه 

موسیقی کشور را بر هم نزده و سوژه در اختیار رسانه های خارجی قرار ندهد. 

خراسان های ایران بیشتر می شود؟
ک تر  در اظهـــارات عجیـــب و حیرت انگیز آقـــای معاون، یک بند از همه خطرنا
است؛ آنجایی که گفت: »اصفهان وضعیت خاصی از لحاظ اعتقادات مردم 
دارد و اینجا را نمی شود با جای دیگر مقایسه کرد.« این گزاره ای بسیار عجیب و 
در مقیاسی خلاف مصالح اجتماعی و امنیت ملی است. اینکه هر مقام استانی 
بخواهد موقعیت جغرافیایی خود را در حوزه ای برجسته کرده و بگوید چون ما 
هستیم و وضعیت خاصی داریم پس نمی شود فلان رویداد کشوری را در اینجا 
برگزار کرد، یک تهدید بالقوه فرهنگی است که می تواند لطمات جبران ناپذیری 
را بر پیکره فرهنگی و اجتماعی کشور وارد کند. درک چنین خطر بزرگی است 

که ســـبب شـــد از مسئولان دفتر موسیقی گرفته تا وزیر ارشاد و حتی معاون اول 
رئیس جمهور نســـبت به این اتفاق، اعلام موضع کرده و به شـــکلی محســـوس، 
آن را به باد انتقاد بگیرند. این نهایت بی قانونی اســـت بخواهیم مخالف مجوز 
قانونـــی یـــک وزارتخانه بایســـتیم و صحبت از زیر پا گذاشـــتن قانون کنیم. مگر 
اعتقاد مردم در دیگر استان ها ضعیف یا سست است که مقامی ادعا می کند 
ما وضعیت خاصی به لحاظ اعتقادات داریم؟ وقتی مسئولان خراسان رضوی 
و اصفهان چنین دیدگاه هایی دارند و خود را تافته جدابافته می دانند، آیا نباید 
انتظاری از مسئولان قم، فارس، مازندران، خوزستان، زنجان و چند استان دیگر 
که ســـابقه ای ملی مذهبی دارند، داشـــته باشـــیم؟ در شـــرایطی که برخوردهای 
سلیقه ای یک مسئول بر تصمیمات و مجوزهای قانونی کشور ترجیح می یابد، 

آیا سنگ روی سنگ بند می شود؟ 
این تلقی که ما استان مستقلی هستیم یا کشوری مجزا هستیم و قواعد و قوانین 
خودمان را داریم، به شدت آسیب زننده است. اتفاقی که سال هاست از سوی 
برخی مسئولان شهر مشهد عنوان می شود و هیچ دستاوردی نیز برای آنها به همراه 
نیاورده است. حالا اینکه باور عده ای قلیل بخواهد رویکرد مدیریت و مدیران 
اصفهان تلقی شده و قانون تلقی شود، تنها سبب تسری چنین ناهنجاری هایی 
در سطح کلان شده و آسیب های عمیقی را به وجود می آورد که باید همین جا 
جلـــوی چنیـــن افکار و حرکات افراطی گرفته شـــود. اصفهان یک  کلونی جدا از 
ایـــران عزیز نیســـت. مردم و مدیران اصفهان هیـــچ گاه مانند حرکت  امروز آقای 
معاون، به جایگاه خانم ها و هنرشان بی احترامی نکرده اند. اصفهان همواره مهد 
هنر بوده و هنرمندان زن و مرد بسیاری را تحویل جامعه داده است. اگر در این 
مسیر تغییر رویه داده نشود )که بسیار بعید به نظر می رسد( گروه های موسیقی 
قطعا اجرای زنده در اصفهان را تا مطلوب و عادی شدن شرایط تحریم می کنند، 
گرچه چنین تفکراتی که از سوی قلیل افراد دنبال می شود، از تحریم  کنسرت در 
اصفهان استقبال می کند. برخی از همین تفکرات، لطمات بسیاری را به مردم 
هنردوست اصفهان وارد کرده است. مثلا برخی از این مدیران با یک  روز مجوز 
دادن بـــه خواننـــده و عدم تمدیـــد ایـــن مهلت، زمینه را برای جولان ســـودجویان 
فراهم کرده اند. آنها باعث شدند تا افراد سودجو با خریداری بلیت های فراوان 
و فروش چندبرابری آنها، زمینه بازارسیاه را در یکی از قطب های اصلی هنر این 

سرزمین فراهم کنند.

 اتخاذ تصمیمی انقلابی؛ یک بار برای همیشه
در شـــرایط کنونی که هوای تازه در حوزه فرهنگ اتفاق های خوبی را در ســـینما، 
موسیقی و تجسمی رقم زده و حال  دل مردم و مسئولان دلسوز را تاحدودی بهبود 
بخشیده است، نباید اجازه داد که اظهارنظرهای شخصی و سلیقه ای ساحت 
این فضاها را آلوده کرده و این اتفاق ها و استقبال های خوب را دستمایه حواشی 
، وزیر ارشـــاد و دیگر  متعـــدد بگردانـــد. در شـــرایطی که معاون اول رئیس جمهور
مسئولان دولتی هم پای مردم و هنرمندان نسبت به این اقدام اعتراض کرده اند، 
باید با اقداماتی شـــدید جلوی تکرار این  قبیل اتفاق ها گرفته شـــود. اتفاق های 
ک قرار  فرامتن که طی آن نه هنر و سابقه خواننده و نه میزان محبوبیت وی ملا
نمی گیرد و به ســـلیقه فردی مراجعه می شـــود. وقتی قرار نیســـت به خواننده ای 
چـــون علیرضـــا قربانـــی مجـــوز اجرا داده شـــود، آن وقت به کدام خواننـــده و گروه 
هنـــری ایـــن اجازه داده می شـــود؟ این میزان حاشـــیه ای که طی هفته های اخیر 
از بابت این موضوع در فضای اجتماعی بازتاب داده شده، موردی نیست که 
بخواهیم نادیده بگیریم. بنابراین از دولت محترم و حامی فرهنگ و هنر انتظار 

می رود با مسئول زیرمجموعه خود نهایت برخورد اعمال شود تا در ادامه از ارائه 
اظهارنظرهای شخصی توسط مقام های دیگر جلوگیری شود. یا اگر هم بحثی 
در چنین موضوعاتی باشد، نمی توان با برخوردهای جبری ابتدا آن را مطرح کرد 
و سپس به دنبال حل مساله گشت. برخورد قاطع با کسانی که مجوز قانونی را زیر 
پا می گذارند، می تواند درس عبرت بزرگی باشد برای کسانی که چنین راهکاری را 
در مخیله می پروراند آن هم در ماه هایی که قرار است سینما و موسیقی به واسطه 
بهره مندی از تمام امکانات و توانمندی های خود، قله های دست نیافتنی تری 
را فتح کرده و آمارهایی را رقم بزنند که در طول سالیان اخیر به آن دست نیافته 
بودند. اکنون سینما در آستانه رسیدن به قله ۱۰۰۰ میلیاردی شدن و کنسرت ها 
هم در دامنه ۳۰۰۰ نوبت طی شـــش ماه تا انتهای ســـال قرار دارند که تحقق این 
روند می تواند برگ برنده بزرگی در مسیر حمایت از فرهنگ و هنر و توزیع مناسب 
آن در سراسر کشور قلمداد شود، بنابراین باید با برهم زنندگان چنین مختصاتی، 
نهایت برخورد صورت گرفته و جلوی کارشکنی از این قلیل افراد گرفته شود. این 

سیاست نص صریح کنترل منافع ملی در حوزه فرهنگ و هنر است.

موضع صریح وزارت ارشاد 
درباره کنسرت علیرضا قربانی

روز گذشـــته محمود ســـالاری، معاون هنری وزارت فرهنگ و ارشـــاد اسلامی در 
حاشیه برگزاری نمایشگاه کتاب های تخصصی آموزش هنر ضمن تشریح موضع 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در این رابطه گفت: »من همان زمان نیز از آقای 
قربانی عذرخواهی کردم. عذرخواهی من موضع ما بود؛ موضع وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی بود.« سالاری همچنین گفت: »در شهری که یکی از قدیمی ترین 
هنرســـتان های موســـیقی دختران وجود دارد و هرســـاله تقاضای حضور در این 
هنرستان افزایش پیدا می کند، اینکه سلیقه خود را به عنوان قانون اعمال کنیم، 
کار شایســـته ای نیســـت. در بیانیه قدیمی تر نیز آمده بود که این موجب وهن و 
توهین است که من این را متوجه نشدم که چه وهن یا توهینی است. مبنای این 
حرف چیست؟ ضمن اینکه ایشان گفته بودند اگر قانونی هست به من اعلام 
کنید؛ این یعنی چه؟! قانونی که شما گذاشتید، نو است. مگر قانون می خواهد 
که کسی بیاید روی صحنه و نوازندگی کند؟ قانون به ما می گوید عفت عمومی، 
حجاب و شـــأن مخاطب باید رعایت شـــود؛ این مســـائل قانون دارد و آیین نامه 
تخلفات ما نیز موجود است. در همین راستا اجرایی که تخلف داشته باشد اول 
در آیین نامه تخلفات استان و جلسه تجدید نظر استان تهران بررسی خواهد شد.«

 سالاری افزود: »همین گروه در شهر کرد و یزد اجرا کرده بود و تخلفی گزارش نشده 
بود. اینکه اصفهان برای اعمال سلیقه شخصی دنبال واژه می گردد و مسائلی را 
مطرح می کند به نظرم محلی از اعتنا ندارد و دوستان ما در اصفهان بهتر است 
برگردند و به قانون عمل کنند تا اینکه سلیقه خود را به عنوان دیانت و عرف اعمال 
کنند؛ دیانت را وسط نیاوریم، به نظر من این حرف ها شایسته نیست و از مقامی 
سیاسی امنیتی اینچنین گفت وگوها مقداری ناپذیرفتنی است.« او اظهار کرد: 
»همان زمان پیگیری کردیم قرار شد آقای قربانی در اصفهان اجرا داشته باشند، 
اما چون با اجرا وی در استان دیگری تلاقی کرد این امکان فراهم نشد؛ در زمان 
مناســـب دیگری در اصفهان اجرا خواهند داشـــت.« سالاری در پاسخ به اینکه 
درباره مسائل مشابه در برگزاری کنسرت های دیگر در این استان نیز پیگیری های 
؟ گفت: »به اندازه ای که زورمان برسد پیگیری انجام  لازم انجام خواهد شد یا خیر
خواهیم داد.« او در پاسخ به اینکه آیا زور وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به این 

؟ گفت: »خدا کند که برسد.« موضوع خواهد رسید یا خیر

در میان زیرمجموعه های سازمان سینمایی، یکی از مهم ترین موسساتی که 
بیش از اصل فعالیت ها و اقداماتش، تبعات و ثمراتش در فضای رســـانه ای 
یت هایی همچون  « است. مامور انعکاس پیدا می کند، موسسه »سینماشهر
پشـــتیبانی از فرآیند تجهیز سالن های سینمایی، تامین زیرساخت های لازم 
کران و نظارت بر فرآیند فعالیت ســـامانه های  بـــرای افزایـــش اســـتانداردهای ا
کران، تنها  مرتبـــط بـــا بلیت فروشـــی و ثبت آمار مرتبط با عملکـــرد فیلم ها در ا

یت های این موسسه محسوب می شود.  بخشی از مامور
، که میراثی به یادگار مانده  بروز اختلال در سامانه »سمفا« در هفته های اخیر
یاست حسین انتظامی در سازمان سینمایی است و امروز  مهم ترین  از دوران ر
کران در ســـینما  مرجع آمار و ســـاماندهی زیرســـاخت های مربوط به چرخه ا

محسوب می شود، باردیگر نگاه ها را به سمت موسسه  سینماشهر  معطوف کرد. 
هاشـــم میرزاخانی، مدیرعامل موسســـه  سینماشـــهر  دلیل اختلال پیش آمده 
در ســـامانه ســـمفا را اســـتقبال ویژه مخاطبان ســـینما عنوان کرد و گفت: »در 
ماه های اخیر با استقبال ویژه مخاطبان روبه رو بودیم و چند رکورد هم در زمینه 
استقبال روزانه به ثبت رسیده است. در مورد اختلال اخیر هم از روز اول ما با 
ی هایی داشتیم و به آنها اطلاع دادیم  کرات و نامه نگار شـــرکت پشـــتیبان مذا
، ارجاع می دادند.  که از به روزرسانی عقب مانده اند و آنها هم به ظرفیت سرور
آنچه برای ما مهم بود، فرآیند فروش بلیت بود و نمی خواستیم مخاطب از خرید 
بلیت بازبماند. آنها هم طبق درخواســـت ما فرآیند فروش بلیت را در اولویت 
اصلی خود گذاشـــتند و تجمیع آمار را در اولویت بعدی گذاشـــتند. با توجه 

به میزان بالای فروش فیلم ها، فاصله میان این دو فرآیند بیشـــتر هم می شـــد 
که با توجه به افزایش قیمت ها خودمان ورود کردیم و با افزایش سرورهای این 

سامانه و پیگیری شرکت آژند این مشکل برطرف شد.«
مدیرعامل موسســـه  سینماشـــهر  همچنین اضافه کرد: »همان گونه که مطلع 
هســـتید در این دو ســـال بدون چنین مشـــکلی این سامانه در حال فعالیت 
بود و تیم فنی این سامانه، پیش بینی درباره ظرفیت مورد نیاز داشتند و فکر 
ی  می کردند همین ســـرورها همواره پاســـخگو خواهند بود. ما تا به امروز و رو
نمودار تجربه ۲۸۰ هزار مخاطب در یک روز را در ســـینمای ایران نداشـــتیم و 
الحمدلله این اتفاق رقم خورده و سرورها هم تقویت شد. با توجه به چشم اندازی 
یم فروش هزار میلیاردی تا  کران وجود دارد، امیدوار که از فیلم های در نوبت ا

پایان امسال، برای سینمای ایران محقق شود. واقعیت این است که مردم با 
سینما آشتی کرده اند و در برخی سانس های روزهای سه شنبه یا پنجشنبه، 
ضریب اشـــغال برخی ســـالن های ســـینمایی به بالای ۹۵ درصد می رسد که 

اتفاق بسیار خوبی است.«
او در بخش دیگری از صحبت هایش گفت: » سامانه  سمفا  ابتدا در سازمان 
سینمایی ذیل اداره کل نظارت در سازمان سینمایی فعالیت می کرد و بعدها 
گذار  به واسطه مسائل فنی و توسعه ای که نیاز داشت، اداره آن به  سینماشهر  وا
شد. در این مدت بالای ۱۰ نوبت این سامانه به روزرسانی شده و در حدود ۱۳۰ 
ی  ایراد آن شناسایی و برطرف شده است. تیم فنی این مجموعه هم، همکار

بسیار خوبی با ما داشتند.«

صدای شکایت وزارت ارشاد هم از لغو غیرقانونی کنسرت ها در اصفهان بلند شد

استانداری اصفهان؛ کاتولیک تر  از  ارشاد

مدیر سینماشهر توضیح داد 

استقبال مخاطبان سینما دلیل اختلال سمفا
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